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II-2/231-3/2013. ikt.sz. 

Jegyzőkönyv 

 
Készült: Dévaványa Város Önkormányzat Polgármesteri Hivatalában 2013. február 19.-én 

megtartott Szociális és Egészségügyi Bizottság nyílt ülésén. 

 

Jelen vannak: 

 Kiss Károly bizottság elnöke 

 Dékány József bizottság tagja  

 Kanó József bizottság tagja 

 Nyuzó Marietta  bizottság tagja 

 Dr. Demeter Erzsébet bizottság kültagja 

Távol maradt: 

Séllei Zsigmond bizottság tagja 

Takácsné Papp Éva  bizottság kültagja 

  

Tanácskozási joggal részt vesz: 

  

 Balogh Csilla jegyző 

 Gyányi Irén  szociális ügyintéző 

Meghívottak: 

 Szűcsné Horváth Margit  gazdálkodási irodavezető 

 Kállai Anikó  Strandfürdő és Gyógyászat szakmai  

  koordinátora 

Jegyzőkönyvvezető:  
Gyányi Irén igazgatási előadó 

 

Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Köszönti a bizottság ülésén 

megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság tagjainak több 

mint a fele megjelent az ülésen. A bizottság jelenlévő tagjainak száma 5 fő.  

Távol maradt Séllei Zsigmond bizottsági tag és Takácsné Papp Éva bizottsági tag. 

 

Ismerteti az ülés napirendi pontjait: 
  

1. A 2013. évi költségvetés tervezetének megtárgyalása, valamint a középtávú 

(három éves) számítások bemutatása.     

      Előadó: Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

 

2. Beszámoló a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működéséről  

 Előadó: Kállai Anikó szakmai koordinátor 

3.  A Szociális Földprogram növénytermesztési program meghirdetésére 

vonatkozóan javaslattétel. 

Előadó: Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

 

4.  A Szociális és Egészségügyi Bizottság hatáskörébe tartozó benyújtott kérelmek 

elbírálása. 

 Előadó: Gyányi Irén szociális ügyintéző 

 

5.  Bejelentések. 
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Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megkérdezi a jelenlévőket, hogy 

van-e valakinek további önálló napirendi pont megtárgyalására javaslata?  

Megállapítja, hogy önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzott el. Elmondja, 

hogy az ülés 4-5. napirendi pontjai a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülés keretében kerül 

megtárgyalásra.  

Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e az ismertetett napirendi pontok 

megtárgyalásával?  

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

H a t á r o z a t  

404/2013. (II. 19.) Sz.Eü.B.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága a 2013. február 19.-én tartandó ülésének napirendjét az alábbiak szerint 

fogadja el: 

1. A 2013. évi költségvetés tervezetének megtárgyalása, valamint a középtávú 

(három éves) számítások bemutatása.     

      Előadó: Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

 

2. Beszámoló a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működéséről  

 Előadó: Kállai Anikó szakmai koordinátor 

3.  A Szociális Földprogram növénytermesztési program meghirdetésére 

vonatkozóan javaslattétel. 

Előadó: Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

 

4.  A Szociális és Egészségügyi Bizottság hatáskörébe tartozó benyújtott kérelmek 

elbírálása. 

 Előadó: Gyányi Irén szociális ügyintéző 

5.  Bejelentések 

1.napirend: A 2013. évi költségvetés tervezetének megtárgyalása, valamint a középtávú 

(három éves) számítások bemutatása. 

Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Rátér az első napirendi pont 

megtárgyalására, amely a 2013. évi költségvetés tervezetének megtárgyalása, valamint a 

középtávú (három éves) számítások bemutatása. Megkéri Szűcsné Horváth Margit 

gazdálkodási irodavezetőt, hogy részletes tájékoztatást adjon a bizottság részére a 2013. évi 

költségvetés tervezetével kapcsolatban. 

Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Elmondja, hogy az államháztartásról 

szóló (továbbiakban: Áht.) 2011. évi CXCV. törvény 24. § (2)…”A jegyző által előkészített 

költségvetési rendelet-tervezetet a polgármester a központi költségvetésről szóló törvény 

hatálybalépését követő negyvenötödik napig nyújtja be a képviselő-testületnek.”Az átmeneti 

rendelkezések 111. § (6) bekezdése így rendelkezik:  

„ A 24. § (2) bekezdésétől eltérően a 2013. évi költségvetési rendeletet, határozatot 2013. 

február 15-éig kell a Képviselő-testület, társulási tanács elé beterjeszteni.” 
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A jogszabálynak megfelelően a január 31-én tartott Képviselő-testület elé beterjesztették a 

2013. évi költségvetés tervezetét.   

Az elkészített tervezet megtárgyalása és véleményezése megtörtént. A Költségvetési 

Egyeztetési Munkacsoport 2013. január 21-én megtartott egyeztetésén javaslat hangzott el, 

hogy a működési kiadás 4 %-os csökkentése jelenjen meg a végleges költségvetésben, 

valamint a cafetéria a közalkalmazottak körében kerüljön beépítésre a 2012. évivel, azonos 

összeggel. Ezek a tételek a mostani anyagban megjelentek, valamint az azóta ismertté vált 

2013. évi költségvetést érintő tételek is amelyek az előterjesztésben az érintett soron tételesen 

ismertetve lettek. 

A bizottságok megtárgyalták, véleményezték és javaslataikat megfogalmazták a tervezetről. 

A Képviselő-testület az önkormányzat 2013. évi költségvetés koncepcióját a novemberi 

ülésén tárgyalta és a 338/2012. (XI.29.) határozatával fogadta el, amelyben meghatározta a 

további teendőket. A koncepció szintű hiány 116.249 e Ft volt, amely az akkori ismert 

információk alapján került összeállításra. Lehetett tudni, hogy úgy a bevételi, mint a kiadási 

oldalon is számtalan módosító tételek lesznek és lettek is, de előzetes anyagnak megfelelt.  

A 2013. évre szóló költségvetés tervezete elkészült azt mellékleteivel, tájékoztató 

táblázataival megismerte a Képviselő-testület. A fő számok azt mutatták, hogy a forrásoldal 

43.758 e Ft-tal kevesebb, amiből 23.431 e Ft működési, 20.327 e Ft pedig felhalmozási célú 

hiány. A negatív egyenleg a várható pénzmaradványból, mint belső finanszírozásból került 

kiegyenlítésre.  

A Képviselő-testület jóváhagyta a Költségvetési Munkacsoport azon elvárását a hiány 

mérséklésének érdekében, hogy a működési kiadás legalább 4 %-kal csökkenjen, vagy ahol 

lehetséges a bevétel növelése érdekében is meg kell tenni minden intézkedést.  

A 2013. évi költségvetés tervezetnék fő összege bevétellel kiadással egyezően 1.375.578 e Ft-

ról 1459.270 e Ft-ra változott, a negatív egyenleget a tervezet nem tartalmaz.   

A 2013. évi költségvetési bevételi főösszeg 1.354.270 e Ft, a bevételek mindösszesen pedig 

1.459.270 e Ft, ami 105.000 e Ft várható pénzmaradványt tartalmaz.   

Az intézményi működési bevételek 209.716 e Ft, ami a januárban tárgyalt költségvetés ilyen 

jogcímű összeghez viszonyítva 4.904 e Ft-tal nőtt.  A költségvetési bevételeken belül 15,5 %-

ot jelent. A növekedés az önkormányzat gazdálkodási körében az ifjúsági szálláshelyek 

hasznosításából a várható bevétel került megtervezésre, nettó 2.904 e Ft összegben. Az Áfa 

bevételek tervezett összege nő az Áfa résszel, valamint a telekértékesítésből várható 

többletbevétel Áfa résszel így a módosított összeg 2.000 e Ft-tal nő, 46.263 e Ft-ra változik. A 

kamatbevételek soron bár a teljesített adatok jóval meghaladják a tervezett bevételeket, de a 

jegybanki alapkamat az utóbbi hónapokban csökkent, így a betéti kamatok ehhez igazodnak 

ezért a tervezet 10.000 e Ft bevétellel számol. Az önkormányzatok sajátos működési bevételei 

258.704 e Ft-ról 215.885 e Ft-ra változott, 42.819 e Ft-tal csökkent. A költségvetési 

bevételeken belül 15,9 %-ot jelent. A mérséklés indoklását az alábbi dolgok mutatják. 

A magánszemélyek kommunális adótétele adótárgyanként 7.000,-Ft/fő/év, erről döntött a 

Képviselő-testület. Az iparűzési adónem változása. A gépjárműadó bevétel tervezett 

előirányzata. Az egyéb sajátos bevételek előirányzata. 

A tervezett működési bevételek 425.601 e Ft, a költségvetési bevételeken belül 31,4 %-ot 

jelent. 

A felhalmozási bevételek előirányzatát 27.062 e Ft-ban határoztuk meg a költségvetési 

bevételeken belül 1,9 %-ot jelent. 

Támogatás értékű bevételek összesen 506.666 e Ft-ról 507.494 e Ft-ra változott , nőtt  828  e 

Ft-tal. 

Önkormányzatok költségvetési támogatása 371.801 e Ft-ról 381.323 e Ft-ra nőtt. A 

költségvetési bevételeken belül 28,2 %-ot jelent. 
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A támogatási kölcsönök visszatérülése 12.790 e Ft, nincs változás az első anyaghoz 

viszonyítva, amely a költségvetési bevételeken belül 0,9 %-ot jelent. 

Összefoglalva a költségvetési bevételek 1.354.270 e Ft, a csökkenés egyenlege 21.308 e Ft 

A költségvetési egyensúly megteremtése érdekében a forrásoldal 105.000 e Ft 

pénzmaradvánnyal számol, így a mindösszesen bevételek fő összege 1.459.270 e Ft. 

A kiadások főösszege 1.459.270 e Ft. A költségvetés első olvasatban történő negatív egyenleg 

kezelésére az elvárt működési kiadás 4 %-kal való csökkentése megtörtént. A közalkalmazotti 

cafetéria beépítésre került, ez 93 főt érint. 

Beépítésre kerültek még néhány területen inkább a pontosításokból adódó tételek változásai. 

Ezek elvégzése után a kiadás fő összege 1.419.336 e Ft-ról 1.459.270 e Ft-ra módosult a 

kiadás fő összege 39.934 e Ft-tal nőtt.  

 

Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megköszöni Szűcsné Horváth 

Margit gazdálkodási irodavezetőnek a tájékoztatást. Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy van-

e még valakinek kérdése, hozzászólása a 2013. évi költségvetés tervezetének megtárgyalása, 

valamint a középtávú (három éves) számítások bemutatásával kapcsolatban. 

 

Kanó József - a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: Elmondja, hogy a mostani 

átdolgozás után van egy egyenlegbe került költségvetés és pluszba 105.000 e Ft – os 

pénzmaradvány. A 40 % - os kamatterhe viszont még nem szerepel benne, ez még nem 

realizálódott. 

 

Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető: Elmondja, hogy a tőketörlesztés 60 

% - kal van a költségek között, a kamat viszont nem. A jogszabály úgy van, hogy a tőke és 

járulékai, de az összes felmérésnél csak a tőke lett megbeszélve. A járulék és a kamat 100 % - 

kal lett figyelembe véve. Ha további 20-20 % - kal mérsékelve lesz, akkor ez megmarad, mint 

kiadás megtakarítás. 

 

Kanó József - a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: Akkor a pénzmaradvány 

105.000 e Ft. Javasolja, hogy ebből az összegből 15 millió Ft – ot vegyenek el és fordítsák a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság kiadásaira és a csibeprogram megvalósítására. Mivel 

jelenleg még több a lakosság által benyújtott kérelmek száma, így a szociális feszültség is 

nagyobb. Ez a nyár folyamán várhatóan mérséklődni fog, mivel az önkormányzat akkor több 

személyt tud foglalkoztatni. 

 

Nyúzó Marietta – a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: Érdeklődik, hogy az 

Ecsegfalváról Dévaványára átkerülő dolgozók közszolgálata mit jelent az önkormányzat 

számára költségekben és ez hogyan fog realizálódni? 

 

Szűcsné Horváth Margit – gazdálkodási irodavezető: Elmondja, hogy február 20-án lesz 

megtartva a rendkívüli testületi ülés, ahol erről is lesz megbeszélés majd. Viszont a székhely 

önkormányzatnak, jelen esetben Dévaványának ebből nem lehet anyagilag hátránya. 

 

Kiss Károly – a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Visszatérve a Szociális és 

Egészségügyi Bizottság költségeire, megállapítja, hogy az októberi adatok szerint 2,5 millió 

Ft volt az előirányzat, pénzforgalmi kifizetés 3,387 e Ft, viszont a december 31.-i adatoknál 

már 6.800.000,- Ft szerepel. Megállapítja, hogy 3,5 millió Ft – tal több lett elköltve november 

és december hónapban gyermekvédelmi támogatásra. Az óvodáztatási támogatásra 400 e Ft 

volt beállítva, a koncepcióban viszont 250 e Ft szerepel. Bursa Hungarica Felsőoktatási 
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ösztöndíjra 900 e Ft volt beállítva, ez most le lett csökkentve 750 e Ft – ra. Miért vannak ezek 

a változások? 

 

Gyányi Irén – szociális ügyintéző: A Bursa Hungarica Felsőoktatási ösztöndíjra ennyi 

érvényes pályázat érkezett be, ez az összeg a 750 e Ft 2012. év őszén lett elbírálva. Azok a 

pályázatok amik  2013. év őszén lesznek elbírálva, azok a 2014-es év költségvetésébe lesznek 

beépítve. 

 

Dr.Demeter Erzsébet - Szociális és Egészségügyi Bizottság kültagja: Az óvodáztatási 

támogatás összegéről érdeklődik. 

 

Szűcsné Horváth Margit – gazdálkodási irodavezető: Elmondja, hogy az óvodáztatási 

támogatás 100 % - ban visszaigényelhető ellátás. Ez az anyag a teljesítéshez lett igazítva. Ha 

nagyobb összeget kell kifizetni, akkor sem éri hátrány a Szociális és Egészségügyi 

Bizottságot, mivel ez az összeg 100 % - ban visszaigényelhető. 

 

Dékány József – a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: A civilszervezetek kérelmét 

hiányolja az előterjesztésből. 

 

Szűcsné Horváth Margit – gazdálkodási irodavezető: Dévaványán működő civil 

szervezetek, alapítványok működésének támogatására 5.000 e Ft lett előirányozva bázis 

adatok alapján ez az összege egy keret előirányzatként szolgál. A támogatás odaítélésről majd 

az igények benyújtásakor egyedileg dönt a Képviselő-testület az elfogadott költségvetés után. 

 

Kanó József – a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: Javasolja, hogy a 2012-es évben 

a civil szervezetek működésének támogatására elfogadott összeget az idei 2013-as évben is 

hagyják jóvá. 

 

Szűcsné Horváth Margit – gazdálkodási irodavezető: Amikor szó volt a 4 % - os 

csökkentésről, akkor minden dolgot meg kellett vizsgálni és ez volt az egyik olyan tényező, 

amelyikből lehetett csökkenteni. 

 

Kiss Károly - Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Érdeklődik, hogy a Szociális és 

Egészségügyi Bizottság költségvetésével kapcsolatban mikor lehet megtudni, hogy a 2013-as 

évre vonatkozóan mennyi az állam által támogatott összeg? 

 

Szűcsné Horváth Margit – gazdálkodási irodavezető: Elmondja, hogy ezt az összeget már 

most lehet tudni, ez 33 millió Ft és ez központilag van számítva. 

 

Kanó József – a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: Javasolja, hogy a már említett 

15 millió Ft – ot tegyék a 33 millió Ft összeg mellé a Szociális és Egészségügyi Bizottság 

részére. 

 

Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megkérdezi a bizottság tagjait, 

hogy van-e még valakinek kérdése, hozzászólása a 2013. évi költségvetés tervezetének 

megtárgyalása, valamint a középtávú (három éves) számítások bemutatásával kapcsolatban. 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait, aki javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra a 2013. 

évi költségvetés tervezetét, valamint a középtávú (három éves) számítások bemutatását a 
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következő kiegészítéssel, hogy a 105 millió Ft – os pénzmaradványból 15 millió Ft összeget 

különítsenek el a Szociális és Egészségügyi Bizottság kiadásaira, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

  Határozat 

  405/2013. (II. 19.) Sz.Eü.B.hat. 

 

  Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és  

  Egészségügyi Bizottsága javasolja a  Képviselő-testület felé a 2013. évi  

  költségvetés tervezet, valamint a középtávú (három éves) számítások  

  elfogadását a következő kiegészítéssel, hogy a 105 millió Ft – os   

  pénzmaradványból 15 millió Ft összeget különítsenek el a Szociális és  

  Egészségügyi Bizottság kiadásaira. 

 

(A 2013. évi költségvetés tervezete valamint a középtávú (három éves) számítások a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

2.napirend: Beszámoló a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működéséről. 

Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Rátér a második napirendi pont 

megtárgyalására, amely a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működésének beszámolója. 

Megkéri Kállai Anikó szakmai koordinátort, hogy részletes tájékoztatást adjon az intézmény 

működéséről. 

 

Kállai Anikó - Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátora: Elmondja, hogy a 2012. 

év működéséről készítettek beszámolót, mely az azóta eltelt időszakban megvalósult 

fejlesztéseket, a beteg-, és vendégforgalom alakulását mutatja be az ehhez kapcsolódó kiadási 

és bevételi adatokkal. Az intézmény jelenlegi működési rendje az előző évhez képest 

annyiban változott, hogy a  Strandfürdő területén egy 94 fő befogadására alkalmas gyermek- 

és ifjúsági tábor kialakítására került sor. A tavalyi évben még nem került kiajánlásra, mert az 

átadás szezon végére tevődött. 

A szezonálisan üzemeltetett strandfürdő továbbra is 4 db kinti medencével működik, ahol az 

idősebb korosztálytól a gyermekekig, mindenki megtalálja a neki megfelelő kikapcsolódási 

lehetőséget. Ezenkívül a tanmedence medencebélelő fólia alkalmazásával került felújításra, 

ezáltal sokkal esztétikusabb lett. Ez meg is látszódott a bevételeken a 2011-es adatokkal 

szemben. 

Továbbá működik a Strandfürdő területén járóbeteg szakellátás, mely tartalmaz reumatológia 

szakrendelést, gyógyfürdő szolgáltatást, víz alatti gyógytornakezelést. 

Végezetül működik még egy wellness részleg is, melynek szolgáltatási körébe tartozik a 

szauna, a szolárium és különböző masszázsok, melyek tovább színesítik az ide érkező 

vendégek szabadidejének kihasználását.  

 

Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megköszöni Kállai Anikó 

szakmai koordinátornak a tájékoztatást. Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e még 

valakinek kérdése, hozzászólása a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működésének 

beszámolójával kapcsolatban. 

 

Dr. Demeter Erzsébet – a Szociális és Egészségügyi Bizottság kültagja: Megállapítja az 

elhangzottakkal kapcsolatban, hogy a tanmedence során történő felújítás valóban esztétikus, 
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viszont az erre alkalmazott fólia nem megfelelő, így a medence használata sem lehetséges a 

téli időszakban. 

Kállai Anikó – a Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátora: Elmondja, hogy a 

tanmedence felújításakor használt medencebélelő fólia anyaga valóban nem megfelelő, mivel 

az Országos Tisztifőorvosi Hivatal által kiadott határozatban szerepel, hogy a fóliával 

érintkező víz hőmérséklete a 30 ºC-ot nem haladhatja meg. Viszont a Strandfürdő által 

használt gyógyvíz 52 ºC-os. A téli időszakban így csak a benti medencéket és a wellness 

szolgatatásokat tudják biztosítani az érdeklődőknek. Azonban a tanmedence nem jelentett 

olyan nagy mértékű bevételt a Strandfürdő számára. 

Kiss Károly – a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Elmondja, hogy a rendszer 

amit Dékány József Képviselő Úr és néhány kollégája dolgozott ki, azzal lehetséges lenne a 

termálvíz lehűtése olyannyira, hogy a tanmedence használható lehetne a téli időszakban is. 

Valamint utána kell nézni, hogy mi az oka amiért a fólia nem képes a magasabb hőbírásra. 

Dr. Demeter Erzsébet – a Szociális és Egészségügyi Bizottság kültagja: A gyógyászati 

részleg jövőjével kapcsolatban érdeklődik. 

Kállai Anikó – a Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátora: Elmondja, hogy a 

gyógyászati részleg változásáról még nincsen konkrétum. Február 15-ig kellett nyilatkozni a 

Képviselő-testületnek és az önkormányzatnak, hogy fenn kívánja-e tartani a járóbeteg 

szakellátást. A nyilatkozat el lett küldve és pozitív elbírálás érkezett vissza, tehát a járóbeteg 

szakellátás továbbra is működni fog. A reumatológia szakrendelést a továbbiakban is Gyula 

főorvosnője látja el. 

Kanó József – a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: Mivel a korábbiakban arról volt 

szó, hogy valamelyik szakrendelőnek fel kell vállalnia az üzemeltetést, akkor ezt a 

továbbiakban Gyula fogja végezni? 

Kállai Anikó – Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátora: Elmondja, hogy újabb 

információk szerint jobb ha nem csatlakoznak senkihez, mivel a szakrendelő dönthet úgy 

önhatalmúlag, hogy a járóbeteg szakrendelést megszünteti. Viszont ha az önkormányzat 

átvállalja, akkor az állam nem fogja megszüntetni és nagyobb esélye van a járóbeteg 

szakellátásnak, hogy megmarad. 

 

Kiss Károly – a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Elmondja, hogy az 

előterjesztésben látható, hogy a környékbeli városokból is sok az ideérkező betegek létszáma.  

Szeretné megemlíteni, hogy a büfé működtetése nem éppen megfelelő, mivel a vendégek nem 

voltak megelégedve a kapott szolgáltatással, de ez a beszámolóban is jól látható. Idei évben 

ennek a feladatnak a megoldására célszerű lenne pályázatot kiírni. A február 20-án 

megtartandó rendkívüli testületi ülésen erről tárgyalni kellene. 

 

Kállai Anikó – a Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátora: A marketinges 

tevékenységről szeretne még tájékoztatást adni. A hirdetések anyagi forrása az egész éves 

költségvetési megszorítások miatt igen csekély. Ennek ellenére intézményi kereteken belül, 

minimális anyagi ráfordítással próbálják szolgáltatásaikat, rendezvényeiket népszerűsíteni. 

Intézményük honlapján (www.vanyastrand.hu), a Facebook-on és a Tourinform irodán 

keresztül, valamint több internetes honlapon jelentetik meg hirdetéseiket, illetve aktuális 

eseményeiket. Ezek mellett a helyi televízióban és a helyi újságban teszik közzé a fontosabb 

tudnivalókat. Az elkészült ifjúsági szálláshely népszerűsítésére külön hangsúlyt kell fektetni, 

http://www.vanyastrand.hu/
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ezért a fentebb nevezett lehetőségeken kívül a közvetlenül a célközönségnek, azaz a 

közoktatási vezetőknek szóló Köznevelés című folyóirat internetes oldalán is tervezik a 

többszöri megjelenést.  

 

Nyúzó Marietta – a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: Elmondja, hogy az 

önkormányzat honlapján is lehetne hirdetni a Strandfürdő és Gyógyászatot, mivel erre az 

oldalra is sokan látogatnak el. 

 

Kiss Károly – a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Javasolja, hogy az ifjúsági 

tábor parkosítását a Havancsák úr által felajánlott facsemetékkel valósítsák meg, mivel ez a 

fejlesztés nem szerepel a költségvetésben. 

 

Nyúzó Marietta – a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: Véleménye szerint a 

faházak működtetésével és karbantartásával kapcsolatos dolgok a Strandfürdő hatáskörébe 

tartoznak. 

 

Kiss Károly – a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Érdeklődik, hogy a faház 

üzemeltetésével kapcsolatban ki a felelős? 

 

Kállai Anikó – a Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátora: Tájékoztatja a 

jelenlévőket, hogy az üzemeltetés közfoglalkoztatásban részvevő személyekkel lesz 

megoldva, ez a költségvetésben is szerepel. 

 

Dékány József – a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: Elmondja, hogy a 

karbantartás garanciális, tehát az nem tartozhat a Strandfürdő és Gyógyászat hatáskörébe. Az 

üzemeltetés besorolása pedig célszerű a strand feladatai közé. 

 

Kállai Anikó – a Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátora: Elmondja, hogy 

mióta a Strandfürdő és Gyógyászat csak szakfeladata az önkormányzatnak, azóta a műszaki 

feladatok megoldása nem az ő hatáskörükbe tartozik, hanem az önkormányzat által kijelölt 

szakemberek végzik el ezek. 

 

Kiss Károly – a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Érdeklődik, hogy a marketing 

tevékenységnél a faházak igénybevétele esetén fel lett-e tüntetve, hogy sportpálya 

használatbavétele is lehetséges felmerülő igény esetén. 

 

Kállai Anikó – a Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátora: Ez nem lett így 

megjelentetve a hirdetésnél, de bármikor van rá lehetőség, hogy ezt pótolják. 

 

Kiss Károly – a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Elmondja még, hogy a 

Sportegyesület részéről érkezett egy jelzés, hogy az úszóknak szükségük lenne egy 

jelzőbójára. Esetleg ez a Strandfürdő költségvetésébe beleférne-e? 

 

Kállai Anikó - a Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátora: A költségvetésbe a 

jelzőbója beszerzése belefér. 

 

Nyúzó Marietta – a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja: Érdeklődik a gyógyászati 

részleg kihasználtságáról és a megelégedettség visszajelzéséről. 
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Kállai Anikó - a Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátora: Elmondja, hogy 

amióta a füzesgyarmati Gara Hotel bezárt, azóta egyre többen járnak át Dévaványára a 

Strandfürdő gyógyászati részlegére. A kapott szolgáltatással való elégedettséget az egyre 

növekvő látogatói szám tükrözi. 

 

Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megköszöni Kállai Anikó 

szakmai koordinátornak a tájékoztatást. Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e még 

valakinek kérdése, hozzászólása a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működésének 

beszámolójával kapcsolatban. 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek a Strandfürdő és 

Gyógyászat intézményi működésének beszámolóját elfogadásra. Kéri a bizottság tagjait, aki a 

Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működésének beszámolóját elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

  Határozat 

  406/2013. (II. 19.) Sz.Eü.B.hat. 

 

  Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és  

  Egészségügyi Bizottsága javasolja a  Képviselő-testületnek, 

  a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működésének beszámolóját  

  elfogadásra. 

 

(A Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működésének beszámolója a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

3.napirend: A Szociális Földprogram növénytermesztési program meghirdetésére 

vonatkozóan javaslattétel. 

 

Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Rátér a harmadik napirendi pont 

megtárgyalására, amely a Szociális Földprogram növénytermesztési program meghirdetésére 

vonatkozóan javaslattétel. Megadja a szót az előterjesztést készítő Szarka Andrea igazgatási 

irodavezető részére. 

Szarka Andrea – igazgatási irodavezető: Elmondja, hogy a márciusi hónapban indul a 

kiskerti növénytermesztés, ha nagyon jó az idő esetleg február végén kezdődik a földmunka. 

Legelőször is a kapálás, kapálógépezés. Remélhetőleg a jól "kifagyott" föld mentes a 

kártevőktől, megújul. Ezt kell ilyenkor felszántani, vagy legalább kapálógépezni. A 

szociálisan rászorult lakosok a mindennapi megélhetésük kisegítése érdekében konyhakerti 

növényeket tudnának termeszteni a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló 

2/2012.(I.27.) önkormányzati rendelet Szociális Földprogram növénytermesztése adta 

lehetőség keretében. A szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló 2/2012.(I.27.) 

önkormányzati rendelet 19. § (3) bekezdése értelmében a Szociális Földprogram 

meghirdetéséről a Képviselő-testület dönt.  

Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megköszöni Szarka Andrea 

igazgatási irodavezetőnek a tájékoztatást. Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy van-e még 
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valakinek kérdése, hozzászólása a Szociális Földprogram növénytermesztési program 

beszámolójával kapcsolatban. 

Megállapítja, hogy kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a bizottság tagjait, javasolják-e a Képviselő-testületnek a Szociális 

Földprogram növénytermesztési program beszámolóját elfogadásra. Kéri a bizottság tagjait, 

aki a Szociális Földprogram növénytermesztési program beszámolóját elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 5 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

  Határozat 

  407/2013. (II. 19.) Sz.Eü.B.hat. 

 

  Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és  

  Egészségügyi Bizottsága javasolja a  Képviselő-testületnek, 

  a Szociális Földprogram növénytermesztési program beszámolóját  

  elfogadásra. 

 

Kiss Károly – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Megkérdezi van-e valakinek 

bejelentése a zárt ülés napirendi pontjainak megtárgyalása előtt? Megállapítja, hogy bejelentés 

nem hangzott el. 

Megállapítja, hogy a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés értelmében a bizottság hatósági ügyek tárgyalása esetén ülését zárt 

ülés keretében kell folytatnia. 

A bizottság elnöke megkéri a meghívottként megjelenteket, hogy a zárt ülés idejére 

szíveskedjenek a helyiséget elhagyni.  

A zárt ülés anyaga a II-2/232-3/2013. iktató számú külön jegyzőkönyvben található. 

Ugyanezen jegyzőkönyv tartalmazza az ehhez tartozó határozatokat is. 

A bizottság elnöke megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 18
10

 órakor bezárja. 

 

 

A jegyzőkönyv kelt, mint az első oldalon. 

 

 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

 

 

____________________ _______________________ 

Kiss Károly Dékány József 

 bizottság elnöke bizottság tagja  

 

 

 

 _______________________ 

 Gyányi Irén 

            jegyzőkönyvvezető 

 

 


